

NINESIGMA EUROPE BV



Koning Leopold I straat 3
3000 LEUVEN - BELGIQUE

Belgique

Telephone: +32 16 244280

Fax: +32 16 244289

Site: <https://www.ninesigma.com>

Category:	Autres membres
Activities:	Cabinet de conseil
Markets:	Agriculture, agroalimentaire, automobile, aviation, bâtiment - btp - construction, consommables - electronics/mechatronics/telecom, confort - sports - loisirs, défense - sécurité - epi, naval, packaging - agribusiness/agricultural, emballage cosmétique, energy, industrie, multi-markets, recyclage, santé - médical, textile, aéronautique - spatial, luxe
Region:	Belgium
Participant since:	2022

Open Innovation

NineSigma est l'une des entreprises pionnières de l'innovation ouverte, fondée il y a plus de 20 ans, dont le siège est situé au Japon et avec des équipes en Asie, Europe et USA. NineSigma accompagne les organisations publiques et privées à relever leurs défis les plus innovants et à développer leur écosystème externe. NineSigma a développé une savoir-faire unique et un réseau mondial, environ 2,5 millions de contacts avec des startups, des universités, des laboratoires, des clusters, des PME et des grandes entreprises de tous les secteurs. Nos services : découvrir et explorer les tendances , trouver et se connecter avec des experts ou partenaires. Nos plateformes : NineSigma Polymeris OI Gallery: <https://ninesights.ninesigma.com> , Open Innovation Council: www.oicouncil.org

NineSigma is one of the leading Global Open Innovation Companies, founded in the USA over 20 years ago, with its headquarters located in Tokyo and offices in North America and Europe. NineSigma helps public and private organisations address their innovation challenges and develop their external ecosystem. NineSigma has developed a unique know-how and global network, around 2.5 milion of contacts with startups, universities, labs, clusters, associations, SMEs and major corporations from all industries. NineSigma Open Innovation Services can be adopted to: discover & Explore new Technology & Partners , find & Connect with innovative solution providers worldwide. Discover more on: NineSights: <https://ninesights.ninesigma.com> (Polymeris OI Gallery) , open Innovation Council: www.oicouncil.org